
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 158
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor man i Fødevarestyrelsen generelt har
haft svært ved at fremskaffe materiale og ved at dokumentere sagsforløb og
beslutninger, der strækker sig over mindst en fem-årig periode fra 2010 til
2015 og omhandler en sag, der har så stor samfundsmæssig bevågenhed og
betydning, som det er tilfældet med husdyr-MRSA, jf. Rigsrevisionens beret-
ning til Statsrevisorerne om Fødevareministeriets indsat mod husdyr-MRSA.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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